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IPOLYSZÖG KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

13. számú 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V E 

 
                        
Készült: Ipolyszög Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2023. október 26. napján megtartott 

üléséről.                     
                        
Jelen vannak: KÁRDÁSI JÁNOSNÉ polgármester 
     TAKÁCS GERGELY alpolgármester 

 MAGLÓDI MELINDA 
 CSEMAN ZSUZSANNA  
 HART TIBOR képviselő 

  
Hivatalból jelen van:             DR. VARGA ANDREA jegyző 
   
KÁRDÁSI JÁNOSNÉ polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy az ülés 
határozatképes, 5 főből 5 fő van jelen.  Megkérdezi, hogy a napirendre vonatkozóan van-e vélemény, 
javaslat. 
 
Takács Gergely alpolgármester javasolja, az Egyebek napirendi pont felvételét. 
 
A polgármester szavazásra bocsátja a mai ülés napirendjét a módosítással együtt, melyet a Képviselő- 
testület 5 igen szavazattal elfogadott. 
 
N A P I R E N D: 
 
1.) Előterjesztés Ipolyszög Község Önkormányzat számlavezető pénzintézetének kiválasztására 

Előterjesztő: Kárdási Jánosné polgármester 
 

2.) Előterjesztés Balassagyarmat Város Önkormányzata és irányítása alá tartozó költségvetési szervei, 
a Közös Önkormányzati Hivatal és a hozzá tartozó önkormányzatok 2024. évi belső ellenőrzési 
tervének jóváhagyására 
Előterjesztő: Kárdási Jánosné polgármester 
 

3.) Előterjesztés az ipolyszögi székhelyű Helyi Választási Bizottság tagjainak, póttagjainak 
megválasztására 
Előterjesztő: Kárdási Jánosné polgármester 
 

4.) Előterjesztés az önkormányzat vagyonáról és vagyongazdálkodási rendjéről szóló 9/2013 (V.30.) 
önkormányzati rendelet módosítására 
Előterjesztő: Kárdási Jánosné polgármester 
 

5.) Előterjesztés az Ipolyszög, 0164/1 hrsz-ú ingatlanra földhasználati jog alapítására 
Előterjesztő: Kárdási Jánosné polgármester 
 

6.) Egyebek 
 

7.) Előterjesztés szociális támogatások megállapítása iránti kérelmek elbírálására (zárt) 
Előterjesztő: Kárdási Jánosné polgármester 
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Napirendek 
 
1.) Előterjesztés Ipolyszög Község Önkormányzat számlavezető pénzintézetének 

kiválasztására 
Előterjesztő: Kárdási Jánosné polgármester 

 
Kárdási Jánosné polgármester röviden ismerteti az előterjesztést. Megkérdezi a Képviselő-testület 
tagjait, hogy van-e kérdés, vélemény a napirendi ponttal kapcsolatban.  
 
Takács Gergely alpolgármester: Én sokkalom az éves költséget.  
 
dr. Varga Andrea jegyző: Balassagyarmat Város Önkormányzata a K&H Bankkal volt szerződésben, 
ahol havi 125 ezer forint volt a bankszámlavezetési díj, amit Balassagyarmat Város Önkormányzata állt. 
Nem kért semmit se Ipolyszög sem pedig Patvarc településtől a bankszámlavezetés miatt. Csak azokat a 
díjakat terhelték a két településre, ami a bankon is csak átfutó tétel volt, posta költség, tranzakciós 
díjrészlet. MBH Bank olyan ajánlatot adott, ami a településeket közvetlenül is terhelné. Szikora Péter 
pénzügyi osztályvezető számítása szerint ez éves szinten a jelenlegi számolások alapján 70 ezer forint 
összegre jönne ki. Az előterjesztésbe ezt maximalizálta 200 ezer forintban. A hivatalnak egy egyszerűsítés, 
hogy nem két bank felé és kétféle rendszert kellene kezelnie, hanem ugyan az a rendszer működne mind 
a három településen.  
 
Takács Gergely alpolgármester: A jogszabály alapján fizetendő kötelező díjak, éves becsült összege 650 
ezer Ft ez településenként kellene fizetni? 
 
dr. Varga Andrea jegyző: Ezt a díjat eddig is meg kellet fizetni, ez nem változik.  
 
Takács Gergely alpolgármester: Köszönöm szépen.  
 
A polgármester kiegészítés, hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja a határozati javaslatot, melyet a 
Képviselő-testület 5 igen szavazattal elfogadott. 

 
IPOLYSZÖG KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

79/2023.(X. 26.) határozata 
Ipolyszög Község Önkormányzatának  

bankszámlavezetéséről  
 

1) Ipolyszög Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 2024. január 1-től Ipolyszög Község 
Önkormányzatának fizetési számlájának vezetésével a MBH Bank Nyrt-t bízza meg.  

 
2) Ipolyszög Község Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza az polgármestert, hogy 

a Ipolyszög Község Önkormányzat jelenleg fennálló, K&H Bank Zrt-vel megkötött 
bankszámlaszerződését 2023. december 31-ével mondja fel és a bankszámlavezetésre vonatkozó 
szerződést az MBH Bank Nyrt –vel 2024. január 1-i hatályba lépéssel kösse meg. 

 
Felelős: Kárdási Jánosné polgármester 
Határidő: 2023. december 31. 
 

3)  Ipolyszög Község Önkormányzatának Képviselő-testülete utasítja a Jegyzőt, hogy a 
bankváltással kapcsolatosan szükséges intézkedéseket tegye meg. 
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Felelős: Dr Varga Andrea jegyző 
Határidő: Folyamatos 

 
 

2.) Előterjesztés Balassagyarmat Város Önkormányzata és irányítása alá tartozó költségvetési 
szervei, a Közös Önkormányzati Hivatal és a hozzá tartozó önkormányzatok 2024. évi belső 
ellenőrzési tervének jóváhagyására 
Előterjesztő: Kárdási Jánosné polgármester 
 

Kárdási Jánosné polgármester röviden ismerteti az előterjesztést. Megkérdezi a Képviselő-testület 
tagjait, hogy van-e kérdés, vélemény a napirendi ponttal kapcsolatban. Megállapítja, hogy nincs. 
 
A polgármester kiegészítés, hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja a határozati javaslatot, melyet a 
Képviselő-testület 5 igen szavazattal elfogadott. 

 
IPOLYSZÖG KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

80/2023.(X. 26.) határozata 
Balassagyarmat Város Önkormányzat és irányítása alá tartozó költségvetési szervei, a Közös 

Önkormányzati Hivatal és a hozzá tartozó önkormányzatok 
2024. évi belső ellenőrzési tervének jóváhagyásáról 

 
1.) Ipolyszög Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Balassagyarmat Város Önkormányzat és 

irányítása alá tartozó költségvetési szervei, a Közös Önkormányzati Hivatal és a hozzá tartozó 
önkormányzatok 2024. évi belső ellenőrzési tervét a határozat mellékletében foglalt tartalommal 
jóváhagyja.  

 
2.) A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 

Felelős:   dr. Varga Andrea jegyző 
Határidő: folyamatos 

 
 

3.) Előterjesztés az ipolyszögi székhelyű Helyi Választási Bizottság tagjainak, póttagjainak 
megválasztására 
Előterjesztő: Kárdási Jánosné polgármester 
 

Kárdási Jánosné polgármester röviden ismerteti az előterjesztést. Megkérdezi a Képviselő-testület 
tagjait, hogy van-e kérdés, vélemény a napirendi ponttal kapcsolatban. Megállapítja, hogy nincs. 
 
A polgármester kiegészítés, hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja a határozati javaslatot, melyet a 
Képviselő-testület 5 igen szavazattal elfogadott. 

 
IPOLYSZÖG KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

81/2023.(X. 26.) határozata 
a helyi választási bizottság tagjainak és póttagjainak  

megválasztásáról 
 
 

1. Ipolyszög Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a választási eljárásról szóló 2013. évi 
XXXVI. törvény 23. §-ában foglalt rendelkezések alapján az ipolyszögi székhelyű Helyi Választási 
Bizottság tagjának: 
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Gyüre Istvánné 2660 Ipolyszög, Temesvár utca 15.; 
Selymes Gáborné 2660 Ipolyszög, Fő út 64. 
Franka Orsolya 2660 Ipolyszög, Budai utca 35. 
Jakus Erika 2660 Ipolyszög, Temesvár utca 6/A. 
Szemesi Zsoltné 2660 Ipolyszög, Budai utca 43/A. 

 
     póttagjának: 
 
 Jamber Hajnalka 2660 Ipolyszög, Fő utca 3.  

Kerékné Pfaff Tímea 2660 Ipolyszög, Fő utca 6. 
szám alatti lakosokat választja meg. 

 
2. Amennyiben a bizottság tagjainak megbízása a törvényben meghatározott okból szűnik meg, a 

póttagok megválasztásuk sorrendjében válnak a választási bizottság tagjává. 
 
Határidő: szöveg szerint  

       Felelős: dr. Varga Andrea jegyző 
 
3. A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy gondoskodjon a megválasztott tagok és póttagok 

eskütételének megszervezéséről és a határozati javaslat közzétételéről.   
 
 
Határidő: 2023.november 30.  
Felelős: dr. Varga Andrea jegyző 

 
4.) Előterjesztés az önkormányzat vagyonáról és vagyongazdálkodási rendjéről szóló 9/2013 

(V.30.) önkormányzati rendelet módosítására 
Előterjesztő: Kárdási Jánosné polgármester 
 

Kárdási Jánosné polgármester: Erről a legutóbbi ülésen beszéltünk napirendi pontok után. Hart Tibor 
képviselő, akkor nem volt jelen. Esetleg van kérdés ezzel kapcsolatosan? 
 
Hart Tibor: Igen, ez pontosan mit jelentene? 
 
Kárdási Jánosné polgármester: Ez azt jelenti, hogy polgármesteri hatáskörben eddig 100 ezer forint 
értékhatárt meg nem haladó vagyoni ügyekben dönthettem, ezt most megemelnénk 500 ezer forintra.  
 
Hart Tibor: Nekem ez annyira nem tetszik a testületnek a veszélyhelyzet óta nincs sok döntési lehetősége 
sok mindenben egy személyben döntesz. Egy anyagi hátterű döntésben egy személy dönthet az 
visszaélésre adhat okot. Nekem ebben a formában kérdéses. Én azt gondolom, hogy a testület azért van, 
hogy igen is segítse a döntési folyamatot.  
 
Kárdási Jánosné polgármester: Mindent egyeztetek a testületi tagokkal, a veszélyhelyzetben sem volt ez 
másképp. Nem dönthettek semmiről egyedül.  
 
Hart Tibor: Lehet, hogy akkor nekem hiányos a tudásom. 
 
dr. Varga Andrea jegyző: A veszélyhelyzet alatt hozott polgármesteri döntéseket a képviselő-testületnek 
jóvá kellett hagynia, hogy azokat elfogadja.  
 
Hart Tibor: Én ezt nem támogatom, nekem ez a véleményem. 
 
Takács Gergely alpolgármester: Mik azok a kiadások, amikben hirtelen kell dönteni? 
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Kárdási Jánosné polgármester: Sok minden lehet ilyen például, ha homokot kell hozni.  
 
Takács Gergely alpolgármester: Én csak azt akarom kérdezni ezzel, hogy indokolt-e az 500 ezer Ft? 
 
Kárdási Jánosné polgármester: Az 500 ezer forintot lehet módosítani. Én azt gondolom, hogy mindig 
minden esetben tájékoztattam a képviselő-testületet, vásárlás esetén.  
 
dr. Varga Andrea jegyző: Patvarcon ez az összeg 2 millió forint, Balassagyarmaton pedig 10 millió forint. 
Ipolyszögön jelenleg ez az összeg 100 ezer forint.  
 
Hart Tibor: Én elmondtam a véleményemet és ez nem is fog változni.  
 
Takács Gergely alpolgármester: Nem vagyok ellenére az emelésnek. 
 
Kárdási Jánosné polgármester: Ez azért lenne praktikus, mert ha meghaladja a vásárlás a 100 ezer 
forintot, akkor minden esetben össze kell hívnunk egy testületi ülést. Nagyon régóta nem emeltünk ezen 
az összegen a mai árak mellett én nem gondolom, hogy ez egy hatalmas összeg. Ha nem akarja a testület 
engem nem zavar, ahogy ti szeretnétek úgy lesz.  
 
Takács Gergely alpolgármester: Eddig nem volt felelőtlenül kezelve az önkormányzat pénze.  
 
Hart Tibor: Ha felelőtlenül lenne kezelve a pénztár, az úgy lennekönyvelve, hogy ne tudjál róla. 
Kiszínezhetném, amit most mondtál és nem azt mondom, hogy Ivett eddig bármi olyat tett, amivel nem 
jogos költés volt, az én véleményem továbbra sem változott.  
 
Maglódi Melinda: Én támogatom az emelést, az összegen még változtathatunk.  
 
Hart Tibor: Én sokalom az 500 ezer forintot és a költségvetésünk nem ugyan olyan, mint 
Balassagyarmaté.  
 
Cseman Zsuzsanna: Én azt gondolom, hogy még nem volt olyan eset, hogy Ivett ne tájékoztatott volna 
minket, hogy mit vásárol.  
 
Hart Tibor: Én azt aláírom, hogy a mai világban 100 ezer forint az alacsony összeg. Én az 500 ezer 
forintot, akkor is sokallom.  
 
Cseman Zsuzsanna: Akkor legyen 300 ezer forint.  
 
Takács Gergely alpolgármester: Viszont, ha azt nézzük, hogy Patvarc sem nagy település. 
 
Hart Tibor: Nem tudom Patvarcon megkora a költségvetés. 
 
Kárdási Jánosné polgármester: Hasonló összegű lehet. Én nem is szeretnék 2 millió forint saját 
hatáskört.  
 
Hart Tibor: Én elmondtam a véleményemet, szerintem nagy ugrás lenne 100 ezer forintról 500 ezer 
forintra a váltás.  
 
Kárdási Jánosné polgármester: Én nem ragaszkodom az 500 ezer forinthoz. 
 
Hart Tibor: Akkor legyen 300 ezer forint.  
 
A polgármester kiegészítés, hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja a módosított rendelet tervezetet, 
melyet a Képviselő-testület 5 igen szavazattal elfogadott. 
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IPOLYSZÖG KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
10/2023. (X. 29.) önkormányzati rendelete 

az önkormányzat vagyonáról és vagyongazdálkodási rendjéről szóló 9/2013 (V.30.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 

 
 

(A rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 
 

5.) Előterjesztés az Ipolyszög, 0164/1 hrsz-ú ingatlanra földhasználati jog alapítására 
Előterjesztő: Kárdási Jánosné polgármester 
 

Kárdási Jánosné polgármester röviden ismerteti az előterjesztést. Megkérdezi a Képviselő-testület 
tagjait, hogy van-e kérdés, vélemény a napirendi ponttal kapcsolatban.  
 
Hart Tibor: Ez az ingatlan teljesen jogszerűen épült, ha jól emlékszem. 
 
Kárdási Jánosné polgármester: Igen, volt építési engedély nem is értem mi történt.  
 
Hart Tibor: A földterület az önkormányzaté? 
 
Kárdási Jánosné polgármester: Igen.  
 
Hart Tibor: Azt gondolom, hogyha valaki felépít egy ingatlant és benne él, akkor azt jogilag rendezni 
kell, hogy rendben legyen a tulajdonjog. A földhasználati jog egy teljesen jelképes dolog, én eddig nem 
tudtam, hogy ez mit jelent. Nemrég nekem is hasonló jellegű ügyem volt, kicsit ijesztően hangzik és ha 
jól tudom jegyző asszony, akkor ez úgy hangzik, hogy addig marad földhasználati jog amíg az ingatlan áll.  
 
dr. Varga Andrea jegyző: Igen ez így van.  
 
Hart Tibor: A földhasználati jog pedig az önkormányzaté marad. Az önkormányzat részéről ez egy tiszta 
dolog. Viszont a másik fél részéről ez egy elég ijesztő dolog. Egy kérdésem lenne, hogy a földhasználati 
jog megfelel az ingatlan tulajdonosnak, akkor azért milyen fajta ellenszolgáltatást kap az önkormányzat?  
 
dr. Varga Andrea jegyző: Igen, ezért is van „A” és „B” határozati alternatíva. A „A” azt jelentené, hogy 
0164/1 hrsz-ú ingatlan karbantartásáról, tisztántartásáról térítésmentesen gondoskodna a kérelmező. A 
„B” esetben pedig meg kellene határozni egy egyszeri díjat. Építési engedéllyel rendelkeztek, ami alapján 
megépítették az ingatlant, ez egy erdőművelési ágú nagy helyrajzi számú terület, amiből most ki kellet 
vonnunk egy kisebb területet. Az erdőművelési ágú területre nem lehetne építkezni ez egy 1,5-2 éve futó 
folyamat, aminek a vége az lenne, hogy külön helyrajzi számra kerülne egy olyan terület, amire ők fel 
tudják tüntetni a házat.  A ház feltüntetéséhez kell egy földmérő vagy pedig a régi használatba vételi 
engedély, ami rendelkezésre áll és itt kell rendezni azt, hogy az altalaj nem az ő tulajdonuk, hogy milyen 
jogcímen kerül feltüntetésre az ingatlannyilvántartásba. Ha a későbbiekben ők eladnák a szobán forgó 
ingatlant a földhasználati jog, akkor is megmaradna, mert az az ingatlannyilvántartásba bejegyzett az 
altalajhoz kötődő mindaddig él, amíg áll az ingatlan vagy addig, amíg más a tulajdonosa az altalajnak illetve 
az épületnek. Itt az a probléma, hogy mindaddig, amíg a ház nincsen feltüntetve addig ők nem tudnak 
oda bejelentkezni. Lényegében azért vannak a Temesvár utca 24. szám alatt bejelentkezve, mert nem a 
két ingatlannak van egy címe, hanem csak egy ingatlannak van címe és ez jelenleg csak fizikailag van meg, 
de jogilag ingatlan nyilvántartásilag az még egy nem létező dolog. Ennek a hosszú folyamat végén azt 
kellene eldönteni, hogy csere legyen, de pénzmozgás nélkül vagy pedig az ellenértékkel járó legyen.  
 
Hart Tibor: Jegyző asszony azt mondta, hogy ez egy nagy terület volt, ami erőként volt feltüntetve. 
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dr. Varga Andrea jegyző: Igen, abból a nagy területből egy 900 m2 terület lett kivéve. Ez a 900 m2 terület 
most már nem erdő művelési ágú hanem kivett beépítettlen terület megnevezésű, ezen maga a ház 92 m2 
ha a földhasználati jogot pénzért adunk akkor a 92 m2 vonatkozásában kell megjelölni egy ft/m2 árat, ha 
viszont cseréről beszélünk, akkor az lenne az elvárás, hogy a 900 m2 területet tartsák tisztán. Ezt most 
tudjuk meghatározni.  
 
Takács Gergely alpolgármester: Az lenne a kérdésem, hogy elhalálozás esetén ez a földhasználati jog 
öröklődik? 
 
dr. Varga Andrea jegyző: Nem személyhez kötődik, hanem az ingatlanhoz. Tehát, ha ön ezt az ingatlant 
megvásárolja, akkor a földhasznált jog ugyan úgy élne, mert a földhasználati jog a házhoz kapcsolódik és 
így teljesen mindegy ki a tulajdonosa az ingatlannak.  
 
Kovács János szót kért. 
 
A polgármester megadja a szót. 
 
Kovács János: Mindent mi fizettünk az összes közmű bevezetését ez 600 ezer forintba került. A szemetet 
is elszállíttattuk. Nem jogtalanul építkeztünk. Nagyon elhúzódott ez az ügy. Mindenki csak hitegetett, 
hogy hogyan halad az ügyünk. 
 
Hart Tibor: Én nem látom ennek az akadályát, nem az önkormányzaté az ingatlan.  
 
Kárdási Jánosné polgármester: Én az „A” alternatívát javaslom elfogadni.  
 
A polgármester kiegészítés, hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja az „A” határozati javaslatot, 
melyet a Képviselő-testület 5 igen szavazattal elfogadott. 

 
IPOLYSZÖG KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

82/2023.(X. 26.) határozata 
az Ipolyszög, 0164/1 hrsz-ú ingatlanra földhasználati jog 

 alapítására 
 

1. Ipolyszög Köszég Önkormányzatának Képviselő-testülete hozzájárul, hogy a kizárólagos 
tulajdonát képező, Ipolyszög, 0164/1 hrsz-ú, kivett beépített terület megnevezésű, 900,0 m2 
alapterületű ingatlan terhére az Ipolyszög, 0164/1/A hrsz-ú ingatlan mindenkori tulajdonosa 
javára az Ipolyszög, 0164/1/A hrsz-ú ingatlan által elfoglalt 92 m2 alapterület mértékéig, a 
felépítmény fennállásáig földhasználati jogot alapítsanak, az alábbi feltételekkel: 
 

- A földhasználati jog ellenértékeként a földhasználók kötelesek a földhasználati jog fennállásáig 
a 0164/1 hrsz-ú ingatlan karbantartásáról, tisztántartásáról térítésmentesen gondoskodni. 

 
2. A Képviselő-testület a fenti feltételek szerinti hozzájárulását a 2024. március 30-ig megkötendő 

megállapodás esetén tartja fenn.  
 

3. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére és a 
megállapodás aláírására. 
 

 
Felelős: Kárdási Jánosné polgármester 
Határidő: 2024. március 30. 
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6.) Egyebek 
 

Takács Gergely alpolgármester: A kultúrházzal kapcsolatosan hoztunk egy döntést és az nincsen 
betartva. Ingyen adogatjuk oda a kultúrházat lassan mindenkinek, mindenféle rendezvényre. Szeretném 
megtudni, hogy ez most, hogy van. Plusz költséget csinálunk az önkormányzatnak, azért, hogy ingyen 
odaadjuk a kultúrházat.  
 
Hart Tibor: Nekem ehhez semmi közöm.  
 
Kárdási Jánosné polgármester: Egyesületnek adtuk oda ingyen, hogy ezzel támogatjuk az egyesület 
tevékenységét.  
 
Hart Tibor: Szerintem se legyen különbség, hogy ki fizet érte és ki nem.  
 
Takács Gergely alpolgármester: Pedig én ezt tapasztaltam. Januárban lesz a kisfiam születésnapja, 
megint szeretném igénybe venni a kultúrházat, hogy megrendezhessük a születésnapját. Majd én is úgy 
fogom meghirdetni, hogy batyus bál és a belépő 1500.- forint. Aki akar jöhet, hoz magának enni inni és 
akkor én is ingyenesen megkapom majd a kultúrházat. A szüreti bálnál három napig használták az áramot 
a vizet minden felszerelést. Több milliós fejlesztésről beszélünk. Nem az a bajom, hogy Szeleczki Csaba 
ért ezekhez a dolgokhoz és én nem. Nem tették tönkre, de bármi történhetett volna. Ki téríti meg? 
 
Hart Tibor: Az aki, kivette a kultúrházat.  
 
Kárdási Jánosné polgármester: A szerződésben benne van, hogy az, aki kiveszi vállalja a teljes 
felelősséget.  
 
Hart Tibor: Ezt már én is felvezettem korábban, ha van egy szabályos folyamat, akkor ne legyen 
különbség téve kinek milyen feltétellel adjuk oda a kultúrházat.  
 
Kárdási Jánosné polgármester: Velem is volt egy eset és Tibor ezt szóvá is tetted nekem is szükségem 
volt a kultúrházra és ez ment, hogy én milyen jogon kapom meg. A másik pedig, hogy én milyen vagyok, 
mert pénzt mertem kérni Szeleczki Csabától, amikor szervezett egy rendezvényt a kultúrházban. Azért 
kértem, mert ebben állapodtunk meg és egy magán rendezvényt szervezett. Itt volt a Halloween party, 
gyerekeknek kérték el. Én úgy gondoltam, hogy nem kérek érte pénzt, mert ipolyszögi gyerekeknek lett 
szervezve. Megint megkapnám, hogy gyerekek rendezvényéért pénzt kértem. Én próbálok rendes lenni, 
de mindig én vagyok a rossz. 
 
Hart Tibor: Nem tudsz mindenkinek megfelelni vagy a lakosság fog kérdőre vonni, vagy pedig a testület. 
Hoztunk egy döntést azt tartsuk be következetesen. 
 
Kárdási Jánosné polgármester: Az egyesülettől is kérjek pénzt? 
 
Hart Tibor: Teljesen igaza van alpolgármester úrnak, ha valaki a rendezvény miatt költséget generál azt 
fizesse ki.  
 
Kárdási Jánosné polgármester: Én ezt értem.  
 
Hart Tibor: Igen, lehet olyan, hogy a testület úgy dönt, hogy támogatja az egyesületet és nem kér érte 
pénzt, de ez akkor ne legyen rendszeres.  
 
Kárdási Jánosné polgármester: Sajnos ez már rendszeressé vált.  
 
Hart Tibor: A döntésünk alapján cselekedjünk, azt tartsuk be, ha valaki pedig kér támogatást a testület 
közösen eldönti, hogy megkapja vagy nem. Azt is elmondtam már, hogy amiben Szeleczki Csaba benne 
van, ahhoz én nem szeretnék hozzászólni, mert nem tartom etikusnak.  
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Kárdási Jánosné polgármester: A Halloween party, nem is úgy indult, hogy Szeleczki Csaba benne van, 
hanem Jakubecz Edina jött hozzám, hogy ő szeretné megszervezni a gyerekeknek a rendezvényt. Én erre 
nem tudtam azt mondani, hogy fizessenek érte. 
 
Hart Tibor: Egy megjegyzésem lenne és kérem, hogy higgyetek nekem. Jakubecz Edina megkereste 
Csabát, hogy ő szeretne egy Halloween partyt szervezni és kérte, hogy zenéljen a rendezvényen.  
 
Kárdási Jánosné polgármester: Ez egy elég rossz helyzet. 
 
Hart Tibor: Polgármesterként számodra ez szimpatikus lett volna és szeretted volna támogatni a 
gyerekeket miért ne. Biztos vagyok benne, hogy meg tudsz minket győzni. Az Egyesület nevében 
szervezett buli évente egy még belefér, de ne csináljunk ebből rendszert. 
 
Kárdási Jánosné polgármester: Nekem az nem tetszik, hogy rendeztek egy bulit és belépőt szedtek érte. 
Ebben egyet értek Gergővel. Elgondolkodtató volt, hogy ingyen elkérik, ők meg belépőt szednek. A 
kultúrház gázszámla 500 ezer forint volt a rendezvények miatt.  
 
Hart Tibor: Én úgy tudom, hogy szedtek belépőt, de még így is mínuszba jöttek ki. Van egy egyesületes 
zárt csoport, ahol leírták az egészet. Én ki is léptem ebből az egyesületes dologból.  
 
Kárdási Jánosné polgármester: A kultúrház minden esetben szerződéssel van kiadva, erre nagyon 
odafigyelek.  
 
Takács Gergely alpolgármester: Augusztus végén szólt Szeleczki Csaba, hogy szeretne szüreti bált 
szervezni Ivett felhívott engem és gondolom minden testületi tagot ezzel kapcsolatosan. Én mondtam, 
hogy rendben van, csináljuk együtt, az önkormányzat biztosítja a helyszínt Csaba pedig a műsor részét. 
Erre Csaba mondta, hogy nem szeretné, mert ez neki már a kampány része. Engem ez nem is érdekel, 
hanem az, hogyha nem közösködik az önkormányzattal, akkor igen is ő is fizesse ki a bérleti díjat. Nem 
csak rá vonatkozik, hanem minden ipolyszögi lakosra.   
 
Kárdási Jánosné polgármester: Erről jó, hogy beszéltünk.  
 
Maglódi Melinda: A Halloween party most megint egy adott körnek lett szervezve én úgy érzem.  
 
Kárdási Jánosné polgármester: Igen értem, hogy Melinda mire gondol. Köszönöm, hogy megbeszéltük 
és mindenki elmondta a véleményét. 
 
 
A szociális támogatások megállapítása iránti kérelmek elbírálásáról szóló napirendet zárt ülés 
keretében tárgyalja a Képviselő-testület, melynek anyagát külön jegyzőkönyv rögzíti. 
 
 
A polgármester megköszöni a megjelenést, majd bezárja az ülést. 
 

 
K.m.f. 

 
 
 

/: Kárdási Jánosné :/ /: dr. Varga Andrea :/ 
                  polgármester                          jegyző 


